

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi'nin otuzuncu sayısı (Ocak 2025) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Burak Gümüş ve İsmail Ermağan "Die Palästinalitische Regionalregierung im Nordirak" başlıklı makalelerinde Kuzey Irak Bölgesel Kürt Yönetiminin Filistin politikasını güncel siyasal gelişmeler ışığında ayrıntılı olarak masaya yatırmaktadırlar. Diğer yandan İlker Limon ise yazmış olduğu makalede yeni kurumsalcılık kapsamında Türkiye Romanya ilişkilerini TİKA ve Yunus Emre Enstitüsü gibi aktörleri merkeze almak suretiyle aydınlatmaktadır. Yusuf Sayın, Buket Ökten Sipahioğlu ve Merve Öztürk "Avrupa Birliği'nin Geleceğinde Avrupa Siyasi Topluluğu Fikri" başlıklı makalelerinde Emmanuel Macron tarafından ortaya atılan Avrupa Siyasi Topluluğu düşüncesini bütüncül bir yaklaşımla çözümlemektedirler. Fatma Gamze Çakmak ise kaleme almış olduğu makalede Sırp dış politikasında bir denge unsuru olarak Rusya konusunu Kosova sorunu temelinde tartışmaktadır. Son olarak Selinay Ilgaz ise "İsrail'in Orta Asya Politikaları" başlıklı makalesinde İsrail'in Orta Asya bölgesine yönelik politikalarını siyaset, diplomasi, askeriye ve iktisat gibi alanlara odaklanmak suretiyle güncel veriler ışığında ele almaktadır.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimizi mutlu sayacağız.

Editör

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Dear Readers,

We are glad to announce that the thirtieth issue (January 2025) of the Electronic Journal of Political Science Studies has just been published, and it is available online. Burak Gümüş and İsmail Ermağan analyze in their detailed joint article entitled “Die Palästinalpolitik der kurdischen Regionalregierung im Nordirak” the Iraqi Kurdish regional government’s Palestine policy focusing on the latest political developments. On the other hand, İlker Limon illuminates in his article Romanian-Turkish ties focusing on the Turkish Cooperation and Coordination Agency and Yunus Emre Institute regarding the theoretical framework of New Institutionalism. In their joint article titled “Avrupa Birliđi’nin Geleceğinde Avrupa Siyasi Topluluđu Fikri” Yusuf Sayın, Buket Ökten Sipahiođlu ve Merve Öztürk analyze the idea of a “European Political Community” in the European Union’s future in a comprehensive point of view that the Emmanuel Macron initiates. Fatma Gamze Çakmak discusses in her essay the matter of Russia as a balancing factor in Serbian foreign policy, concentrating on the Kosovo issue. Finally, Selinay Ilgaz, in her article entitled “İsrail’in Orta Asya Politikaları,” deals with Israel's Central Asia policy respecting the fields of politics, diplomacy, energy, military, and economic issues in the light of current data.

After these explanations, we would consider ourselves happy if we encouraged you to read the articles in this issue.

Editor

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Liebe Leser_innen,

Wir freuen uns, uns mit der mittlerweile dreißigsten und somit runden Jubiläums-Ausgabe des Electronic Journal of Political Science Studies (Januar 2025) wieder zurück bei Ihnen zu sein. Burak Gümüş und İsmail Ermağan erörtern in Ihrem Artikel „Palästina-Politik der kurdischen Regionalregierung im Nordirak“ das offizielle Verhältnis der kurdischen Autonomieverwaltung im Nordirak gegenüber der Palästinensischen Autonomiebehörde und zur Palästina-Frage im Lichte der aktuellen politischen Entwicklungen im Nahen Osten. Auf der anderen Seite beleuchtet İlker Limon in seinem Aufsatz die Beziehungen zwischen Rumänien und der Türkei mit der besonderen Berücksichtigung von Aktivitäten von Akteuren wie die der TIKKA-und Yunus Emre-Institute aus neo-institutionalistischer Perspektive. Yusuf Sayın, Buket Ökten Sipahioğlu und Merve Öztürk analysieren in ihrem Artikel mit dem Titel „Avrupa Birliği'nin Geleceğinde Avrupa Siyasi Topluluğu Fikri“ die künftige Bedeutung der von Emmanuel Macron stammenden Idee der Europäischen Politischen Gemeinschaft für die Zukunft der Europäischen Union. Fatma Gamze Çakmak dagegen thematisiert den Russland-Faktor als ein Balancing-Mittel der serbischen Außenpolitik im Hinblick auf die Kosovo-Frage. Selinay Ilgaz behandelt in ihrem Artikel „İsrail'in Orta Asya Politikaları“ die Politik Israels gegenüber Zentralasien auf den Policy-Feldern wie Bereiche wie Politik, Diplomatie, Militär und Wirtschaft.

Wir freuen uns sehr, wenn wir Sie nach diesen Erläuterungen zur Lektüre dieser Ausgabe anregen konnten.

Herausgeber

Ihr

Prof. Dr. Fahri TÜRK

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Burak GÜMÜŞ ve İsmail ERMAĞAN Die Palästinalpolitik der kurdischen Regionalregierung im Nordirak	1
İlker LİMON Yeni Kurumsalcılık Çerçevesinde Türkiye Romanya İlişkilerinin Amiral Gemisi: TİKA ve Yunus Emre Enstitüsü	44
Yusuf SAYIN, Buket ÖKTEN SİPAHİOĞLU ve Merve ÖZTÜRK Avrupa Birliği'nin Geleceğinde Avrupa Siyasi Topluluğu Fikri	76
Fatma Gamze ÇAKMAK Sırp Dış Politikasında Bir Denge unsuru Olarak Rusya	89
Selinay ILGAZ İsrail'in Orta Asya Politikaları	107
Söyleşi / Interview / Interview	
Davut Azmi ERBAŞ Özbekistan ve Türkiye İşadamları Derneği Başkanı Davut Azmi ERBAŞ ile Taşkent'te "Türk İşadamlarının Özbekistan'daki Yatırımları ve Karşılaştıkları Sorunlar" Üzerine Yapılan Söyleşi	127
Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen	
Dilay DİNÇ, Fahri TÜRK (Ed.) Güney Kore'nin Orta Asya Politikası, Özbekistan ve Kazakistan Örnekleri, Nobel Akademik Yayıncılık, Ankara, Ekim 2024, ISBN:978-625-393-023-3	129
Fahri TÜRK (Ed.) Dış Güçlerin Orta Asya Politikaları, Nobel Akademik Yayıncılık, Ankara, Aralık 2024, ISBN:978-625-393-987-8	131